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Abstract (en)
The arrangement comprises a weft frequence control with weft-thread feeders (1), a controlled thread clamp (2) with clamping points (3a-3f) and a
guide member (4) having a slot (5). Because the assignment of the weft-thread feeders (1) to clamping points (3a-3f) guarantees intersection-free
running paths of the weft threads and the displacement of the clamping points into the reference plane (6) leaves these running paths uninfluenced,
the weft thread is fed to the gripper in the reference plane (6) by a coordination of the movements of the clamping point and of the assigned weft-
thread feeder (1), contact between the weft threads being prevented. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Anordnung umfasst eine Schussfolgesteuerung mit Schussfadenvorlegern (1), eine gesteuerte Fadenklemme (2) mit Klemmstellen (3a-3f) und
ein Führungsorgan (4) mit einem Schlitz (5). Dadurch, dass die Zuordnung der Schussfadenvorleger (1) zu den Klemmstellen (3a-3f) kreuzungsfreie
Laufbahnen der Schussfäden gewährleistet und die Verlagerung der Klemmstellen in die Bezugsebene (6) diese Laufbahnen unbeeinflusst
lässt, wird durch eine Abstimmung der Bewegungen der Klemmstelle und des zugeordneten Schussfadenvorlegers (1) der Schussfaden in der
Bezugsebene (6) dem Greifer vorgelegt, wobei eine Berührung zwischen den Schussfäden verhindert wird. <IMAGE>
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